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1 Algemeen 

 

Koen Martens verwelkomt de aanwezigheden en schetst de doelstellingen van het project.  

Hans Nuyttens schetst een historiek van de uitgevoerde maatregelen rond waterbeheersing op de eerste 

categorie waterlopen de voorbije 40 jaar.   

Koen Martens vervolgt met een toelichting rond meerlaagse waterveiligheid. 

Stefan Kestens geeft een woord uitleg rond de waterkwaliteit en de beoogde doelstellingen. 

Koen Martens sluit af met een beschrijving en het verder verloop van het participatietraject.  

2 Opmerkingen 

Uitgevoerde waterbeheersingswerken 

Danny Wauters merkt op dat de wachtbekkens op 2e categorie langs de Zierbeek en de Keurebeek reeds 

werden gerealiseerd in de jaren ’80.  De dijk en knijpconstructie op de Keurebeek werd echter recent 

vernieuwd naar aanleiding van de infrastructuurwerken langs de spoorweg. 

Jurgen Thiebaut geeft aan dat burgers onvoldoende op de hoogte zijn over de werking van onze 

wachtbekkens.  Er is nood aan betere communicatie.   

Koen Martens meldt dat er de idee is om een educatief filmpje uit te werken zodat dit op een eenvoudige en 

duidelijke manier toegelicht kan worden. Hij benadrukt ook dat overleg en communicatie centraal staan in het 

project onder meer om de bevolking beter te informeren over het gevoerde waterbeheer. 

Hans Nuyttens merkt op dat er ook plannen zijn om nieuwe infoborden te plaatsen aan de wachtbekkens met 

info over de werking van de GOG’s. 
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Meerlaagse waterveiligheid 

Jurgen Thiebaut vraagt om ook naar bedrijven toe voldoende maatregelen rond het vasthouden van water op 

te leggen.  Ternat volgt in die context zowel de gewestelijke als provinciale doelstellingen, zowel voor 

nieuwbouw als verbouwing. 

Waterkwaliteit 

Algemeen wordt opgemerkt dat de prioriteitenkaart over de uitvoering van de rioleringsplannen en de 

waterkwaliteit op de meetpunten te klein is en men graag de plannen apart wordt aangeleverd. 

Deze zijn ook te raadplegen op https://www.vmm.be/data/zonering-en-uitvoeringsplan. 

Participatietraject 

Koen Surdiacourt vraagt zich af met welke budgetten de weerhouden maatregelen zullen gefinancierd 

worden.   

Koen Martens stelt dat afhankelijk van de maatregel dit de VMM, de provincie, de gemeente, VLM, ANB, een 

vereniging of andere instantie kan gebeuren. Er is ook de mogelijkheid om acties te bundelen en samen te 

financieren.  

Herman Claeys vraagt of er voldoende overleg is met ruimtelijke ordering en de Vlaamse Waterweg die zelf 

ook een project “Ruimte voor Water” langs de Dender loopt. 

Koen Martens stelt dat het participatietraject focust op het stroomgebied van de Bellebeek.  Er is slechts een 

beperkte interactie ter hoogte van de monding. Het is evident dat voor deze zone voor de nodige afstemming 

gezorgd wordt. Hij is ook voorstander dat de Vlaamse Waterweg mee betrokken wordt in de opmaak van het 

riviercontract.   

Herman Claeys geeft aan dat de gemeente Roosdaal momenteel bezig is om de begroting voor de komende 6 

jaar op te maken en het moeilijker zal zijn om binnen een jaar nog veel extra budgetten te voorzien voor 

nieuwe investeringswerken.  Hij ziet wel enkele geplande maatregelen die perfect passen in deze thematiek. 

Koen Martens stelt dat de reeds geplande maatregelen kunnen ook worden opgenomen in het riviercontract 

en hierdoor eventueel een extra duwtje in de rug krijgen. 

Stefan Kestens stelt dat saneringsprojecten binnen aandachtsgebieden een hogere prioriteit voor subsidiëring 

krijgen. 

Koen Martens stelt dat voor het luik waterkwaliteit de focus zal liggen op overleg met de betrokken instanties 

en minder of niet met participatie met de bevolking. Voor het luik beperking overstromingsrisico wordt een 

sterkere betrokkenheid van de bevolking nagestreefd (o.a. webtool met overstromingstest, ideeën-

platform,…). 

Vervolgtraject 

Jurgen Thiebaut vraagt of er door de VMM een document kan worden opgemaakt over de deelname aan het 

project dat ter goedkeuring kan worden voorgelegd aan het schepencollege. Koen Martens meldt dat dit 

opgemaakt zal worden. 

Koen Martens vraagt aan alle aanwezigen om intern terug te koppelen met hun bestuur. Het is belangrijk dat 

de betrokken gemeentebesturen achter het project staan. De VMM staat in voor de financiering van het 

project (o.a. studiebureau dat het project zal begeleiden). Aan de gemeentes wordt een actieve participatie, 
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ondersteuning van de communicatie (via gemeentelijke website, infoblad,…), logistieke ondersteuning voor 

overleg (vergaderlocaties,…), … gevraagd. 

De volgende stappen zijn de voorbereiding van een charter voor de start van het project, de identificatie van 

de verschillende stakeholders in het stroomgebied en de aanstelling van het studiebureau dat de opdracht zal 

begeleiden.  

Op basis van de ontvangen reacties zal in het voorjaar een nieuw overleg georganiseerd worden waarbij de 

focus zal liggen op de opmaak van het charter. De bedoeling is om het charter na de zomer te ondertekenen 

en dan een jaar actief aan de slag te gaan. 

 

 

 


